
NAŠI KRAJI IN LJUDJE
MILAN MAJCEN

— Krajevna skupnost Milan
Majcen ima zelo razgibano in
pestro dejavnost. V imenu pre-
bivalcev svojega območja so-
deluje pri lokacijskih komisijah
in pri namenskem dodeljeva-
nju lokalov raznim interesen-
tom. Razen tega je tudi s to-
varno Plutal uredila vse po-
trebno za zmanjšanje nočnega
hrupa. Na posebnem sestan-
ku s predstavniki trgovinske in
gostinske mreže so razpravljali
o odnosu delavcev teh pod-
jetij do občanov-porabnikov.
V zvezi s tem so sprejeli tudi
ustrezne sklepe. Vsekckor bi
organi krajevnih skupnosti lah-
ko z medsebojnim posredova-
njem vsebine dela, delovnih
metod in izkušenj pri tem
precej koristili drug druge-
mu v zboljševanju delovanja
vseh krajevnih skupnosti na
območju naše občine.

— Zbor volivcev je po uvod-
nih pojasnilih občinskih od-
bornikov Mirana Ribnikarja in
inž. Smoleta obširno razprav-
Ijal o problemih komunalnega
gospodarstva, urbanizma in
zemljiške politike ter v zvezi s
tem sprejel vrsto priporočil ob-
činski in republiški skupščini.

— Hišni sveti, kje ste? Na
območju naše krajevne skup-
nosti je bilo prej kar 82 hišnih
svetov. S stanovanjsko reformo
jih je 14 prešlo v okvir stano-
vanjsko gospodarskih enot pri
raznih delovnih organizacijah,
68 hišnih svetov pa je ostalo
v stanovanjskih objektih, ki jili
je kot svoja osnovna sredstva
prevzelo stanovanjsko gospo-
darstvo ,,DOM". Trenutno je
aktivnih samo 28 hišnih svetov,
medtem ko jih 40 sploh ne
obstaja.

Kje so vzroki? Predvsem v
določenem malodušju, češ da

je s stanovanjsko reformo hiš-
nim svetom odvzeta možnost
nadaljnjega delovanja. To pa
ne drži!

Hišni sveti so oproščeni
skrbi za investicijsko vzdrževa-
nje, za plačevanje zavaroval-
nine, hišnikov itd. Ostala pa
jim je skoraj enaka višina
sredstev za tekoče vzdrževanje
stanovanjskih objektov. Razen
tega pa imajo hišni sveti po-
membno nalogo razvijanja in
poglabljanja samoupravljanja
stanovalcev v smislu zboljše-
vanja medsebojnih odnosov
ter vzdrževanja ustreznega
hišnega reda in čistoče itd.

Organi krajevne skupnosti
so sklenili poživiti delo hišnih
svetov ter poglabljati njihovo
samoupravno delovanje v tej
smeri.

- Pododbor turističnega
društva ima naslednje vodst-
vo: predsednik Rajko Ogrin,
Miloš Mikolič, Marica Pajk,
Justi Istenič in Milica Šuba-
šič.

- Priznanja turističnega dru-
štva skupno z denarno nagra-
do so prejeli Mara Beden za
okusno ocvetličeni balkon, Jo-
že Geršak za lepo ocvetliče-
na okna, Kristina Starc za
ocvetličena okna, hišni svet
Malgajeva 14—16 za ocvetli-
čene balkone in Anton Šumi
za parkovno urejen vrt.

PODUTIK
- Zbor volivcev je ob zelo

dobri udeležbi domačinov po
uvodnem poročilu občinskega
odbornika Janka Šinkovca
razpravljal o krajevni komu-
nalni in zemljiški problemati-
ki in predlagal občinski skup-
ščini vrsto ustreznih sklepov.
Odgovore preberite v posebni
prilogi v prihodnji številki!

Š E R C E R J E V O
- Zbor volivcev je ob bolj

skromni udeležbi poslušal naj-
prej uvodno poročilo občin-
skega odbornika Danila Zbri-
zaja o izvajanju komunalne,
urbanistične in zemljiške poli-
tike ter nato po obsežnejši
razpravi sprejel vrsto sklepov
in priporočil občinski skup-

- Pododbor turističnega
društva sestavljajo predsednik
Franjo Kristan (Runkova 6),
Franc Kepec, Zofija Rus in
Leopold Pirnat.

- Lepa priznanja za ocve-
tličenje so prejeli hišni svet
Runkova 4-6, Mija Weixler
iz Kebetove 10-a, hišni svet
Runkova 20—24 in hišni svet
Majde Vrhovnikove 24-32.
Denarne nagrade je izplačalo
turistično društvo.

- Slabe in drage usluge
prebivcrlcem delajo neodgo-
vorni izvajalci del in popravil.
Tako je v stanovanjskem blo-
ku Česnikova 2-10 bilo oprav-
Ijeno v organizaciji stanovanj-
skega gospodarstva DOM po-
pravilo dimnikov. Ker je bilo
to storjeno brez strokovnega
pregleda, so delavci enostav-
no zamašili dimnike. Prebival-
ci niso mogli ogrevati svojih
prostorov v tem mrazu, do-
kler niso delavci ponovno pri-
šli, prebili zidov in odmašili
dimnikov.

Vse to pomeni razmetava-
nje sredstev za vzdrževanje
stanovanj, za same prebivalce
pa mnoge neugodnosti, nepo-
trebne težave in — hudo kri.
Naj tudi o takih zadevah raz-
pravljajo naši zastopniki v de-
iavskem svetu Doma.

Š E N T V I D
- Zbor volivcev je po uvod-

nem referatu občinskega od-
bornika Vilka Kolarja živahno

razpravljal o raznih problemih
komunalne, urbanistične in
zemljiške politike. Predsednik
občinskega sveta za komunal-
ne zadeve Franc Pipan je
upravičeno opozoril volivce na
to, da jih pogosto ni na zbore
volivcev, na katerih se raz-
pravlja o krajevno zelo po-
membnih zadevah. Razburjati
se začno šele takrat, ko so že
sprejeti dokončni predpisi v
občinski, republiški ali celo
zvezni skupščini ter so zaradi
njih prizadeti. Volivci so kriti-
zirali tudi odstonost občinskih
odbornikov, ki so jih izvolili v
občinsko skupščino.

Z G . S I S K A
— Vipodbudna priznanja za

estetsko ureditev in ocvetliče-
nje stanovanjskih oken in bal-
konov so prejeli Ludvik Hiti iz
ulice Martina Krpana 31, Mi-
lan Dolinar iz Vodnikove 104-
f, Niko Majdič iz Vodnikove
104-c in Viktor Štojs iz Celov-
ške 109-a. Ker so pri nas pre-
težno novozgrajena naselja,
bi bilo priporočljivo, da bi
tuui drugi stanovalci, zlasti pa
mladina, pokazali več razu-
mevanja za samoiniciativno
olepševanje okolice stano-
vanjskih blokov in individual-
nih hišic.


